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”Har ministeren til hensigt at evaluere loven og følge op på både antallet af 

tvangsadoptioner samt sagsbehandlingen i forbindelse med denne lovændring?” 

 

 

 

Siden lovændringen i 2009 har ministeriet fulgt området tæt, og det fremsatte 

lovforslag er udtryk for, at erfaringer tydeligt har vist, at der er behov for æn-

dringer på området.  

 

Forud for udarbejdelsen af lovforslaget er der foretaget en gennemgang af sa-

gerne, og Ankestyrelsen har i 2011 gennemført en undersøgelse af kommuner-

nes kendskab til og brug af reglerne om adoption uden samtykke. 

 

Det er derfor helt naturligt, at ministeriet fortsætter med løbende at følge udvik-

lingen både i forhold til antallet af adoptioner uden samtykke og i forhold til 

indhentelse af øvrige erfaringer på området. 

 

 

Manu Sareen 
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